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Město Kyjov 

Komise životního prostředí 

Zápis z jednání č. 7/2021 

 

Datum konání: 5. 10. 2021 

Místo konání: Terén, sklípek MÚ Kyjov   

 

Přítomni:  dle prezenční listiny 

Hosté: Ing. Vladimír Šimeček – ředitel, TS Kyjov 

 Ing. František Svoboda – vedoucí sekce zeleň, TS Kyjov 

 Roman Pekárek – vedoucí ORM, MÚ Kyjov 

 Mgr. Markéta Pírková – vedoucí OM, MÚ Kyjov 

Zapisovatel:  Ing. Tomáš Blažek 

Ověřovatel:  Ing. Pavel Berka 

Čas jednání:  15.00 – 17.15  

 

Program jednání: 

1. Obhlídka – koupaliště, kácení stromů 

2. Obhlídka – ZŠ a MŠ Bohuslavice 

3. Projednání obnovy cesty „Brněnky“ a její napojení na Kyjov 

4. Kontrola úkolů 

5. Kácení dřevin 

6. Různé  

 

 

Průběh jednání: 

 

 

1. Obhlídka – koupaliště, kácení stromů 

 

V souvislosti se zahájenou rekonstrukcí koupaliště a výstavbou krytého plaveckého bazénu 

byla na základě požadavku dodavatele stavby ke kácení některých dřevin provedena obhlídka 

k posouzení tohoto záměru. Jedná se o stromy, které budou v kolizi se stavebními objekty, 

popř. se sítěmi technické infrastruktury. K tomuto záměru byla zpracována dokumentace 

společností Atelier per partes s.r.o. Na obhlídce se zástupcem zhotovitele bylo dohodnuto 

kácení čtyř borovic vejmutovek, tří ořešáků, řadové výsadby tújí u severního oplocení areálu a 

dále jednoho jírovce a části keřového porostu u jižního oplocení ze strany parku. Současně 
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bylo dohodnuto, že po vytýčení určených stavebních objektů bude posouzeno na místním 

jednání případné další kácení.  

 

2. Obhlídka – ZŠ a MŠ Bohuslavice  

 

Mgr. Veverková informovala komisi o záměru celkové obnovy a oživení prostoru před ZŠ 

Bohuslavice. Záměr bude zpracován Ing. Lattenbergem. V zahradě MŠ Bohuslavice si komise  

prohlédla stromy, jenž zde byly vysazeny před dvěma lety jako náhradní výsadba za vykácené 

dřeviny při úpravě koryta Kyjovky v Bohuslavicích. Některé stromky byly poškozeny sečí 

trávy v okolí stromků. Poškození bude řešeno s dodavatelem prací.   

 

3. Projednání obnovy cesty „Brněnky“ a její napojení na Kyjov 

Ing. Berka sdělil, že v této záležitosti se uskuteční jednání se zástupci obce Ostrovánky. Na 

tomto jednání bude upřesněno napojení cesty na kyjovský katastr. 

 

4. Kontrola úkolů  

 Úprava travnatého trojúhelníku v křižovatce silnic I/54 a II/432 u nemocnice 

Ing. Blažek informoval komisi, že po dohodě se SÚS JMK lze záměr úpravy předmětného 

pozemku realizovat na základě protokolárního převzetí a následného předání pozemku.   

 

 Úprkova louka 

Ing. Berka požádá RNDr. Ambrozka o zhodnocení současného stavu a návrh dalšího postupu.  

 

 VKP V Podsedkách 

Dle informace z odboru životního prostředí byl záměr pastvy posouzen i ze strany AOPK, 

která nemá proti záměru námitek. Pastva nebyla zatím zahájena, došlo pouze k seči některých 

ploch. 

 

 Vysazování rostlin do litorálního pásma Kyjovky 

Dle informace Mgr. Veverkové byly rostliny vysazeny na určené místo začátkem října. 

 

 Polep přístřešků autobusových zastávek 

Úkol trvá. 

 

 Převod lokality Boršovské louky do režimu VKP 

Úkol trvá. 

 

 Exkurze do firmy LIKO-S 

Přesunuta na vhodnou dobu po zmírnění epidemické situace. 

 

 Problematika odchytu holubů 

Klece k odchytu holubů byly začátkem října rozmístěny do areálu mlýnů, na budovu 

zdravotní školy a ve dvorním traktu budovy na Masarykově nám. 56.  
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 Úprava pozemku – parčíku mezi ul. Urbanova a Újezd  

Ing. Berka informoval komisi, že uvedený pozemek bude TS Kyjov vyčištěn a budou zde 

instalovány lavičky k využití klientům CSS.  

 

Informace ke zprávám o zrušení parčíku mezi ulicí Urbanova a Újezd a zastavění této plochy: 

Na posledním jednání komise výstavby se tato komise zabývala možností změny územního plánu 

v místě stávajícího parčíku mezi ulicemi Urbanova a Újezd. Jednalo se o změně na funkční plochu, 

která by umožnila vybudování stavby pro bydlení. Uvažuje se o tom, že by na této ploše mohl 

vzniknout nový blok s byty pro seniory, který by navazoval na areál stávající DPS přes ulici. 

      
 

 

5. Kácení dřevin 

 

Ing. Blažek požádal komisi o vyjádření ke kácení 2 bříz na sídlišti Lidická v souvislosti se 

záměrem společnosti Control Invest Projekt, s.r.o., na výstavbu bytových domů. Stromy 

vyrůstají na pozemku města p. č. 162/1 k.ú. Kyjov. Dokumentace k uvedenému záměru byla 

členům komise rozeslána e-mailem dne 7. 9. 2021 před posledním jednáním komise.  

Komise nemá námitek proti kácení uvedených dřevin. Investor zajistí náhradní výsadbu a 

následnou péči o nově vysazené stromy. 

 

6. Různé 

 

Ing. Berka 

Informoval komisi, že pan starosta přislíbil na realizaci projektů v rámci adaptačních opatření 

vyčlenit v rozpočtu města na r. 2022 částku ve výši 750.000,- Kč. 

 

Mgr. Pírková 

V návaznosti na návrh Mgr. Lungové nominovat na Cenu města/starosty/čestné občanství 

pana prof. Ivara Otrubu (krajinářského architekta), navrhla nominovat rovněž jeho bratra, 

prof. Vítězslava Otrubu (chemika). Jedná se o kyjovské rodáky, bratry s profesorským 

titulem. 

 

Ing. Kudláč 

 dotazoval se na systém zadávání a schvalování investičních projektů města. Poukázal na 

vhodnost předkládání těchto záměrů komisi výstavby a urbanismu a komisi životního 
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prostředí k vyjádření již v samotném začátku procesu, aby projekty nemusely být po 

zpracování měněny na základě připomínek uvedených komisí, 

 doporučil zvážit možnosti k realizaci vrtu na spodní vodu v městském parku k jeho využití 

na vodní prvky při revitalizaci parku, jelikož využití vody z Kyjovky se zdá být nereálné.    

 

 

Návrhy a doporučení Radě města Kyjova:  

 

4/2021 – komise doporučuje radě města zvážit udělení ceny města/starosty/čestné občanství 

panu prof. Ivaru Otrubovi a panu prof. Vítězslavu Otrubovi. 

 

5/2021 – komise doporučuje radě města vypracovat interní předpis města, který by upravoval 

systém předkládání investičních záměrů města komisím výstavby a urbanismu a životního 

prostředí k vyjádření již ve fázi studie. 

 

Úkoly pro členy komise:  --------- 

 

Termín dalšího jednání:  11. 11. 2021 v 15.30 hod. (obchůzka městský park) 

 

 

      

Zapsal: Ing. Tomáš Blažek 

Ověřil: Ing. Pavel Berka 

 

 

 

 

Přílohy: 

1. Prezenční listina 

 


